
 
 

1 KØNG  BORGERFORENING 

Referat Bestyrelsesmøde den 24. juni 2024 

 

 

Dagsordenspunkt: Resume: Beslutning/Hvem: 
1. Rundtur på ”GRØN  

PROJEKT” arealet. 
Startede bestyrelsesmødet med besigtigelse af arealet ved 
bådpladsen. 

a) Bådene er lagt op langs stien og afventer at forvaltningen 
sætter skilt på. Afventer tilbagemelding om hvor bådene 
efterfølgende skal ligge i deponi. 

b) Planlægger med nogle arbejdsdage hvor vi kan rydde 
bevoksning mv. 

 
 
Meiken lægger opslag på Face- 
boook/hjemmeside, når 
forvaltningen har sat skilt på. 
Meiken kontakter forvaltningen 
herom, så vi får de nødvendige 
tilladelser. 

2. Godkendelse af  
dagsorden. 

Dagsordenen blev godkendt. 
 

 
 

3. Godkendelse af referat Referatet godkendt. 
 

 

4. Opfølgning fra sidste møde a) Kontakt til Æblehaven v/ Kurt. 
Status quo – Æblehaven har ikke ladet høre fra sig. 
 
b) Infoskærme ved REMA 1000 v/Allan.  
Intet nyt- afventer aftale med IFG. 
 
c) Hjertestarter v/Allan. 
Allan har talt med Henrik Jensen om placering på hjørnet 
Bellisvej/Bankevejen, hvilket grundejerforeningen er åbne  
overfor. Grundejerforeningen arbejder videre. 

 
. 
 
 
 
 
 
. 
 
 

5. Meddelelser fra a) Formanden. 
1) Telt til Sct. Hans fest er sat op og der er aftalt ned- 

tagning. 
                       

2) Med henblik på inspiration til Områdefornyelse havde 
Nogle af bestyrelsesmedlemmerne besøgt hhv. Mern og 
Jungshoved for at se, hvad de havde fået lavet. 
Der havde ikke været den store inspiration at hente. 

 

b) Lokalforum v/ Meiken 
1) Sidste møde i bestyrelsen den 12. juni 2024 blev  

aflyst. 
        
2) Dialogmøde planlagt til den 19. november 2024, 
        - der er endnu ikke fastlagt emner. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

6. Økonomi Bankbeholdning p.t. ca. 129.309 kr. 
Aktiekursen er steget. 
Sct. Hans fest: modtaget 1.500 kr. for salg i baren, endelig 
regnskab afventer. 

 
 
 
 

7. Grøn Pulje 1) Status v/Meiken 
Kurt, Dan Vetter og Meiken har holdt et lille møde vedr. 
opmåling mv. af stien, bådplads samt Sjællandsleden. 

 
 
. 
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Meiken har sendt materialet til forvaltningen, - afventer 
tilbagemelding. 
Shelter: Vi enedes om at sige ja til den Kim har sendt 
tegning på. 
Bord/Bænkestativer: Her har Kim ligeledes sendt 
tegninger, som vi også kan takke ja til. 
Bådstativer:  Meiken har aftalt med Stig, at han  
udfærdiger tegninger, som kan sendes til Kim. 

 

2) Meiken havde modtaget tekst til skiltene på bådene (se 
under pkt. 1). Bestyrelsen er enige om, at det skal koste  

        50 kr. årligt at have sin båd liggende på bådpladsen 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Vi må lige tage en snak om 
hvordan det praktisk kan lade 
sig gøre. 

8. Områdefornyelse Forvaltningen har haft indkaldt til 3 opstartsmøder hhv. 
18. juni 2024 kl. 17:00 – 19:00 Køng Egnshus 
20. juni 2024 kl. 17:00 – 19:00 Svend Gønge Skolen 
25. juni 2024 kl. 17:00 – 19:00 Rytterskolen Gl. Lundby- aflyst 
grundet sygdom. 
 
På de 2 afholdte møder havde der været pæn deltagelse og folk 
var meget konstruktive og ivrige med ideer. 
Forvaltningen vil udarbejde en opsamling og desuden indkalde      
til flere borgermøder, ligesom Laurits kunne fortælle at han vi 
planlægger at ”placere” sig i området et par dage om ugen, 
således at han kan få talt med de folk der færdes der. 
Opmærksomheden vil også specielt komme til at rette sig mod     
de unge, som helt givet kan komme med bud på hvad de  
mangler i området. 
 
Arbejdsgruppen havde møde med Laurits efter det 1. møde,  
hvor det blev præsenteret at der er nedsat en Styregruppe 
(bestående af forvaltningschefer), som Laurits refererer til. Det  
er denne Styregruppe der beslutter den endelige indstilling til  
det politiske niveau. Det ser ud til at Lokalforum (og hermed 
Arbejdsgruppen) er hægtet af den politiske indflydelse. Laurits 
lovede at fremsende et skriv på hvorledes hele  
Områdefornyelsen er organiseret. 

 
 
. 
 
 
 
 
 
 

9. VE-anlæg Arbejdsgruppe v/Kurt 
Intet nyt, - arbejdsgruppen har ikke været indkaldt. 

 
 

10. Bosætning 
 

v/Kurt og Allan. 
Kurt og Allan har været til møde med forvaltningen. Her blev 
drøftet flere forskellige scenarier, som der arbejdes videre med. 
P.t. er der dog ikke tale om konkrete projekter. 

 

11. Aktivitetskalender På generalforsamlingen den 25. april 2024 havde vi bedt de 
fremmødte om at give input til hvad bestyrelsen skulle arbejde 
med fremover. Som det fremgår af referatet, kom der mange   
gode bud herpå. Vi kigger på dem og drøfter hvad vi skal  
arbejde videre med. 
 

• Forskønnelse af bygninger på Spindevænget. 
 
 
 
 

• Reparation af P-plads ved forretning/sportsplads. 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
Borgerforeningen har ingen 
adkomst her, bortset fra vores 
skure som løbende 
vedligeholdes. 
 
Allan påtager sig at sende TIPS 
til kommunen om P-pladsens 
beskaffenhed. 
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• Åbne bestyrelsesmøder 
 
 

• Fastelavn 
 
 
 

• Vedr. bosætning: Ønske om et vejskilt på Næstved 
Landevej, med henvisning til Svinø Strand. 

 
 
 

• Udendørs fitness på ”Cirkuspladsen”. 
 
 

• Tiltag for de unge, de har ingen steder at være. 
 
 

• Legeplads med udgangspunkt i områdets historie. 
 
 

• Kano-udlejning i sommerferien ved Dybsø. 
 
 
 

• Sauna + badebro, evt. saunagus + yoga som 
arrangement. 
 

• Tilskud til klassekassen hvis de unge vil samle skrald i 
området. 

 
 
 
 

• Inddrag de unge i, hvad de mangler i området. 
 
 

• Fastelavn – måske i forbindelse med vinterspisning. 
 

• Noget for børn og unge inden Fredagsbar. (Vil gerne 

hjælpe hvis I har behov        Lisa. 
 
Bestyrelsen drøftede desuden øvrige planlagte aktiviteter i  
Denne valgperiode. 

Bestyrelsen enig heri, - indgår 
i AKTIVITETSPLAN. 
 
Bestyrelsen vil advokerer for 
nedsættelse af en 
arbejdsgruppe. 
 
Kurt henvender sig til 
kommunen og vil ligeledes 
henvise til en skiltning for 
Kostræde Banker. 
 
Henvises til 
Områdefornyelsen. 
 
Henvises til 
Områdefornyelsen. 
 
Henvises til 
Områdefornyelsen. 
 
Bestyrelsen arbejder videre 
hermed, - afventer GRØN 
PULJE projektet. 
 
Bestyrelsen enig om ikke at gå 
videre med dette forslag. 
 
Bestyrelsen enig om ikke at gå 
videre med dette forslag, men 
overveje om der i konkrete 
opgaver kan indgås aftaler 
herom. 
 
Henvises til 
Områdefornyelsen. 
 
Se tidligere om nedsættelse af 
arbejdsgruppe. 
 
Meiken undersøger 
muligheder. 
 
På baggrund af drøftelserne 
udarbejder Meiken en 
AKTIVITETSKALENDER, som 
udsendes sammen med dette 
referat. 

12. Eventuelt Intet under dette punkt.  
 

13. Næste møde Den 16. august kl. 12::00 ifm. Indkøb til Fredagsbar. 
Den 17. oktober kl. 19:00 i Egnshuset. 

Kort møde. 
Mødet afholdes som åbent 
bestyrelsesmøde. 

 
 


